

Appendix
(E.)

18th Jany.

221—Nos. 123, 124, 125, 126 in 4th range of Town Parks at New Carlisle aforesaid; also, lots Nos. 21 and 22 at Rittigouche, containing in all 200 acres, by John Caldwell.

232—Lots Nos. 167, 168 in the 6th range of Town Lots in New Carlisle, by Robert Sherar, Esquire.

249—Lot No. 3, westward of Port Daniel, containing 200 acres on a front of 6 acres, by Samuel Allen.

308—Lot No. 40 in the front range of Maria, containing 100 acres on a front of 3 acres; also, a lot in the 3d range in the prolongation thereof, and of equal contents, by Fabien Fougère.

309—Lot No. 13, in the front range of Maria, containing 100 acres on a front of 3 acres, by Benjamin Leblanc.

320—Two lots (without Nos.) in front range of Maria, being of a triangular figure, containing 40 acres each or thereabouts, on a front of 3 acres, bounded on the W. by Marcel Leblanc and on the E. by Pierre Mercier; also, a lot of 200 acres in rear and abutting on said lots, by George Teshmer.

323—Lot No. 30 in front range of Maria, of 100 acres on a front of 3 acres; Nos. 33 and 34 in same range, containing in all 300 acres on a front of 9 acres; also, the lots in prolongation thereof, in 2d range; the lots in 2d and 3d ranges in rear of Nos. 1 and 2 in front range, containing in all 600 acres on a front of 9 acres; also, lot No. 87 in front range, of 600 acres on a front of 6 acres, by Hilarion Dugas, Esquire.

337—Lots Nos. 46, 47, 48, in the front range of Maria, each lot containing 100 acres on a front of 3 acres, by Frederick Loubère.

344—Lot No. 23 in front range of Carleton, of 100 acres on a front of 3 acres; Lot No. 83 in front range of Maria, of 300 acres on a front of 9 acres, by Benjamin Bigeot. Also, E. half No. 40 front range of Carleton, of 46 acres $\frac{1}{2}$ perch on a front of 1 acre 5 perches, by Frederick Bigeot, who also claims No. 85 in the front range of Maria, of 200 acres on a front of 3 acres—Also one fifth part of the undivided W. half of lot No. 40, in front range of Carleton, and lot No. 84 in front range of Maria, of 800 acres on a front of 12 acres, with two small islands in front thereof, by Sébastien Landry.

349—Lot No. 44, in front range of Carleton, of 90 acres on a front of 2 acres 9 perches, with the lot in prolongation thereof in the second range, by Pierre Dugas. Also No. 39, in front range of Carleton, containing 87 acres 2 perches on a front of 2 acres 8 perches, by Xavier Leblanc. Also, the N. E. half of the adjacent lot No. 38, of 44 $\frac{1}{2}$ acres on a front of 1 acre 4 perches, by Civil Leblanc. Also, the S. W. half of said lot No. 38, by Hypolite Leblanc. Also, lot No. 37, in same range, of 87 acres 2 perches on a front of 2 acres 8 perches, by Alain Leblanc. Also the E. half of lot No. 36, in same range, of 47 $\frac{1}{2}$ acres on a front of 1 acre 5 perches, by Joseph Leblanc.

351—Lot No. 82, in Maria, of 400 acres on a front of 12 acres, by Gideon Ahier.

366—Lot No. 31, in front range of New Richmond, of 100 acres on a front of 3 acres; also, the lot in prolongation thereof in the 2d range, by Jean Bernard Leblanc.

370—Lot No. 50, in New Richmond, of 600 acres on a front of 9 acres, by Pierre Leblanc; and lots Nos. 51, 52, of 200 acres on a front of 3 acres each, the former by Grégoire Leblanc, the latter by Joseph Leblanc. And lot no. 53 of the like contents, by Joseph Désiré Sire.

373—Lot No. 45, in front range of New Richmond, of 200 acres on a front of 3 acres, by Patrick Wallace.

378—Lot No. 18, in New Richmond, 3 acres in front by 33 $\frac{1}{2}$ in depth; also, the lot in prolongation thereof, in 2d range, by John Gilker, Esquire.

383—Lot No. 27, in front range of New Richmond, of 100 acres on a front of 3 acres; also, the lot in prolongation thereof, in 2d range, by Benjamin Cormier.

385—Lot No. 23, in front range of New Richmond, of 200 acres on a front of 3 acres; also, the lot in prolongation thereof, in 2d range, by Louis Cormier.

387—Lot No. 20, in front range of New Richmond, of 115 acres 5 perches on a front of 3 $\frac{1}{2}$ acres, with the lot in prolongation thereof, in the second range, by Pierre Leblanc dit Bourquette. The lot in 2d range in prolongation of No. 24, occupied by A. Degouffe, by Edward Leblanc. The lot in the 2d range in prolongation of No. 26, occupied by Duncan Robertson,—by Raymond D. Leblanc. The lot in second range in prolongation of No. 29, occupied by J. B. Leblanc—by the said J. B. Leblanc.

390—A lot (not numbered) in front range of New Richmond, of 300 acres on a front of 9 acres, bounded W. by N. Bourlier, E. by P. Leblanc; also, the lot in prolongation thereof, and of equal contents, in the 2d range, by Aman Sire.

410—Lot No. 54, in Hamilton, of 100 acres on a front of 3 acres, by Hubert Savoy. The adjacent lot No. 55, of 82 acres on a front of 7 chains 80 links,—by Joseph Henry. No. 28 in front range of Cox, of 100 acres on a front of 6 acres, by Joseph Henry.

421—Lot No. 32, in front range of Cox, of 100 acres on a front of 6 acres; Lot No. 90, in the second range of Cox, of the

224—Nos. 123, 124, 125 et 126 dans le 4e rang des parcs de ville de New-Carlisle susdit. Aussi les lots nos. 21 et 22 à Rittigouche, contenant en tout 200 acres, par John Caldwell.

232—Les lots nos. 167 et 168 dans le 6e rang des lots de ville dans New-Carlisle, par Robert Sherar, Ecuyer.

249.—Le lot no. 3 à l'ouest du Port Daniel, contenant 200 acres sur un front de 6 acres, par Samuel Allen.

308—Le lot no. 49 dans le rang de front de Maria, contenant 100 acres de front sur 3 acres. Aussi un lot dans le troisième rang dans la prolongation d'icelui, et du même contenu, par Fabien Fougère.

309—Le lot no. 13, dans le rang de front de Maria, contenant 100 acres sur un front de 3 acres, par Benjamin Leblanc.

320—Deux lots (sans nos.) dans le rang de front de Maria, de forme triangulaire, contenant 40 acres chaque ou environ, sur un front de 3 acres, bornés à l'ouest par Marcel Leblanc, et à l'est par Pierre Mercier. Aussi un lot de 200 acres derrière et joignant les dits lots, par George Teshmer.

323—Le lot no. 30, dans le rang de front de Maria, de 100 acres sur un front de 3 acres. Nos. 33 et 34 dans le même rang, contenant en totalité 300 acres, sur un front de 9 acres. Aussi les lots en prolongation d'iceux dans le second rang; les lots dans les 2d et 3e rangs, sur l'arrière des nos. 1 et 2 du rang de front, contenant en totalité 600 acres, sur un front de 9 acres. Aussi le lot no. 87, dans le rang de front, de 600 acres, sur un front de 6 acres, par Hilarion Dugas, Ecuyer.

337—Les lots nos. 46, 47, 48, dans le rang de front de Maria, chaque lot contenant 100 acres, sur un front de 3 acres, par Frédéric Loubère.

344—Le lot no. 23, dans le rang de front de Carleton, de 100 acres, sur un front de 3 acres; le lot no. 83, dans le rang de front de Maria, de 300 acres, sur un front de 9 acres, par Romain Bigeot. Aussi la moitié est du no. 40 du rang de front de Carleton, de 46 acres et $\frac{1}{2}$ perche, sur un front de 1 acre 5 perches, par Frédéric Bigeot, qui réclame pareillement le no. 85, dans le rang de front de Maria, de 200 acres, sur un front de 3 acres. Aussi la cinquième partie de la moitié ouest indivise du lot no. 40, du rang de front de Carleton, et le lot no. 84, dans le rang de front de Maria, de 800 acres, sur un front de 12 acres, avec deux petites îles en front d'icelui, par Sébastien Landry.

349—Le lot no. 44, dans le rang de front de Carleton, de 90 acres, sur un front de 2 acres 9 perches, avec le lot en prolongation d'icelui dans le 2e. rang, par Pierre Dugas. Aussi no. 39, dans le rang de front de Carleton, contenant 87 acres 2 perches, sur un front de 2 acres et 8 perches, par Xavier Leblanc. Aussi la moitié nord-est du lot adjacent no. 38, de 44 $\frac{1}{2}$ acres, sur un front de 1 acre 4 perches, par Cyrille Leblanc. Aussi la moitié sud-ouest du dit lot no. 38, par Hypolite Leblanc. Aussi le lot no. 37, dans le même rang, de 87 acres 2 perches, sur un front de 2 acres 8 perches, par Alain Leblanc. Aussi la moitié est du lot no. 36, dans le même rang, de 47 $\frac{1}{2}$ acres, sur un front de 1 acre 5 perches, par Joseph Leblanc.

351—Le lot no. 82, dans Maria, de 400 acres, sur un front de 12 acres, par Gideon Ahier.

366—Le lot no. 31, dans le rang de front de New-Richmond, de 100 acres, sur un front de 3 acres. Aussi le lot en prolongation d'icelui dans le second rang, par Jean-Bernard Leblanc.

370—Le lot no. 50, dans New-Richmond, de 600 acres, sur un front de 9 acres, par Pierre Leblanc; et les lots nos. 51, 52, de 200 acres sur un front de 3 acres chaque, le premier par Grégoire Leblanc, et le dernier par Joseph Leblanc; et le lot no. 53, d'un contenu égal, par Joseph Désiré Sire.

373—Le lot no. 45, dans le rang de front de New-Richmond, de 200 acres, sur un front de 3 acres, par Patrick Wallace.

378—Le lot no. 18, dans New-Richmond, de 3 acres de front sur 33 $\frac{1}{2}$ de profondeur. Aussi le lot en prolongation d'icelui dans le second rang, par John Gilker, Ecuyer.

383—Le lot no. 27, dans le rang de front de New-Richmond, de 100 acres, sur un front de 3 acres. Aussi le lot en prolongation d'icelui dans le second rang, par Benjamin Cormier.

385—Le lot no. 23, dans le rang de front de New-Richmond, de 200 acres, sur un front de 3 acres. Aussi le lot en prolongation d'icelui dans le second rang, par Louis Cormier.

387—Le lot no. 20, dans le rang de front de New-Richmond, de 115 acres 5 perches, sur un front de 3 $\frac{1}{2}$ acres, avec le lot en prolongation d'icelui dans le second rang, par Pierre Leblanc dit Bourquette. Le lot dans le second rang en prolongation du no. 24, occupé par A. Degouffe, par Edward Leblanc. Le lot dans le second rang en prolongation du no. 26, occupé par Duncan Robertson, par Raymond D. Leblanc. Le lot dans le second rang en prolongation du no. 29, occupé par J. B. Leblanc, par le dit J. B. Leblanc.

390—Un lot (sans no.) dans le rang de front de New-Richmond, de 300 acres, sur un front de 9 acres, borné à l'ouest par A. Bourlier, à l'est par P. Leblanc. Aussi le lot en prolongation d'icelui, et d'un contenu égal, dans le second rang, par Aman Sire.

410—Le lot no. 54, dans Hamilton, de 100 acres, sur un front de 3 acres, par Hubert Savoy. Le lot adjacent no. 55, de 82 acres, sur un front de 7 chaînes 80 chaînons, par Joseph Henry. No. 28, dans le rang de front de Cox, de 100 acres, sur 6 acres de front, par Joseph Henry.

421—Le lot no. 32, dans le rang de front de Cox, de 100 acres, sur un front de 6 acres; le lot no. 90, dans le 2d rang de Cox, de

Appendice
(E.)

18e Jany.